
Verslag Jeugdraad 22 november 2019 
 
Aanwezig:  
- Arno Coopman     
- Britney Debruyne    
- Esthée Hennebert    
- Robin Devolder 
- Tobias Verdonck 
- Yente Michiels     
- Kenzo Bedert, voorzitter 
- Lode Maesen, secretaris 

 
De vertegenwoordigers van het jeugdhuis, Jens De Muynck en Emi Van Rijn, waren 
aanwezig maar zaten in de werkgroep van het jeugdhuis. Ook de nieuwe leden van 
vorige vergadering sluiten aan bij het jeugdhuis, Thibeau van Tilburg, Tobias Dewulf 
en Nathan Van Melkebeke.  
 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 13 september 2019 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Stand van zaken nieuwbouw jeugdcentrum 
Er zouden nog wijzigingen gebeuren aan het nieuwe project. De 

meerjarenplanning van de stad is momenteel volop in bespreking waardoor het 

financieel plaatje moet kloppen. Heel veel investeringen dringen zich op voor 

de stad.  

De jeugdraad vraagt om het project in z’n geheel te laten doorgaan. Extra 

aanpassingen zullen extra tijd vragen waardoor heel veel tijd en middelen 

verloren gaan.  

  
3. Openluchtcinema 14/8, afrekening 

Er werd door Kenzo op 24/9 865 EUR gestort waarvan 405,46 EUR van de Pick-

Nick komt, wat maakt dat er 459,54 EUR binnenkomt van de openluchtcinema.  

  

4. Pick-nick in het park 1/9, afrekening 
Dit werd in het vorig verslag reeds opgenomen. 

 

5. Financieel verslag  
Een delegatie van het dagelijks bestuur van de jeugdraad heeft bij Belfius 
enkele rekeninghouders en lasthebbers op de rekening van de jeugdraad 
gewijzigd.  
Shana Poley en Jan Ameel werden geschrapt, Kenzo Bedert (voorzitter), Tobias 
Verdonck (ondervoorzitter) en Lode Maesen (secretaris) werden toegevoegd. 
Niels Pleysier bleef, als penningmeester, staan.  



De gemeenteraad keurde onlangs de werkingssubsidies voor de jeugdraad 
goed, voor de jaren 2017 en 2018. Telkens 1.000 EUR.  
 

6. Overleg Pro Nieuwpoort  
N.a.v. de discussie rond het persbericht van de overlastjongeren werd 
afgesproken om een overleg te organiseren met Pro Nieuwpoort. Kenzo neemt 
contact op. Hij zal 4/12 of 16/12 voorstellen. 

 
7. Organisatie Dag van de Jeugdbeweging  

Het ontbijt was een groot succes, met dank aan de ondersteuning van enkele 
Chirololeden en jeugdraadsleden.  
Gelet op het stijgend aantal deelnemers aan het ontbijt was er veel tekort. 
Hiermee zal rekening gehouden worden bij een volgende editie. De jeugdraad 
stelt voor om het concept te behouden.  

 
8. Nieuw jeugdhuis 

Voor de vergadering van de jeugdraad was er een overleg met een groep 
jongeren die willen starten met het jeugdhuis. Zowel de jeugdwerker Jan als de 
jeugdconsulent wilden eerst bij hen aftoetsen hoe zij hun jeugdhuis zien.  
Ze willen een volwaardig jeugdhuis, toegankelijk voor iedereen, met een 
instuifgegeven en een activiteitenpakket en een duidelijke maatschappijvisie. 
Momenteel werken ze nog onder de noemer ‘jeugdraad’ gezien ze nog geen 
VZW zijn. Van zodra dit in orde is, kunnen ze op eigen houtje verder werken. 
Voor de opstart van een VZW krijgen ze ondersteuning van de jeugddienst en 
van Formaat. De jaarlijkse subsidie zal vanaf volgend jaar terug toekomen aan 
het jeugdhuis. De 4.000 EUR zal dus niet meer verdeeld worden aan de overige 
jeugdverenigingen.  
De jeugdraad vindt het positief dat het jeugdhuis terug opgericht wordt en zal 
hen tijdens de start ook financieel, 250 EUR, ondersteunen (wat terugbetaald 
zal worden).  
De samenwerking rond halloween verliep goed. Dit evenement was financieel 
break-even. Er wordt voorgesteld om als ‘try-out nog een kerstevent te 
organiseren.  
 

9. Organisatie teambuilding 
Kenzo blijft geheimzinnig maar zal samen met Esthée en Britney verder de 
teambuilding uitwerken.   
 

10. Warme stad / Warme William 
Ondertussen is al wat campagnemateriaal gemaakt en geleverd. Er werd nog 
eens kort uitgelegd wat het project precies inhoudt. Een warme stad zorgt voor 
het welzijn van kinderen en jongeren door o.a. samenwerkingen met bestaande 
organisaties en het uitwerken van nieuwe projecten. Via warme William ijveren 
we naar een luisterend oor in de stad, een initiatief of een plaats waar jongeren 
terecht kunnen voor eender welke hoofd- of hartbreker. 
De bank met William moet dit in de kijker zetten. De vraag is waar we deze 
zullen/kunnen/willen zetten.  



Voorstel van de jeugddienst: mobiele bank, eerst op de speelplaatsen van de 
scholen, dan op een centrale plaats in de stad, Markt, en als definitieve plaats, 
het nieuwe jeugdcentrum waar ook het Huis van het Kind zal gehuisvest zijn.  
Kenzo vult aan dat hij dit project zal promoten, als sponsoring, met een filmpje, 
dit wordt zeer gewaardeerd. De jeugddienst gaat akkoord met het voorstel van 
de jeugddienst wat betreft de plaatsing van de bank. 
 
 

11. Varia: 
- Verkeersveiligheid Chirolokaal: zebrapad werd aangepast met grondspots en 

bovengrondse lichtpunten aan beide kanten van de straat. Er werden borden 
(Eb9, parkeren uitsluitend voor motorfietsen, personenauto’s, auto’s voor 
dubbelgebruik en minibussen) geplaatst aan de parkeerzone voor en voorbij het 
lokaal. Vrachtwagens mogen er dus niet meer parkeren.  

- Jongtourage: vorming van Bataljong voor jeugdraders. Vorming rond 
adviesopdracht en inspraakmanieren. Kortrijk 3/12/2019. Er zijn momenteel 
geen deelnemers vanuit Nieuwpoort. De jeugddienst zou voor vervoer kunnen 
zorgen.  

- Subsidieaanvragen zijn nog niet binnen en de ultieme datum nadert, 30/11.  
- De stad kocht herbruikbare bekers gelet op de wet die van toepassing is vanaf 

1/1/2020. Verenigingen kunnen deze aanvragen via recepties@nieuwpoort.be   
- Het jaarlijkse bedankingsetentje moet nog worden georganiseerd.  
- De Chiro was niet tevreden over de samenwerking rond Halloween. Materiaal 

niet OK, geen tijd meer voor het schminken van hun groep.  

mailto:recepties@nieuwpoort.be

